
ЧРЕЗ 
Г-ЖА АСЯ АСПАРУХОВА   
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН  
 
ДО 
Г-Н ЛЮБОМИР ХРИСТОВ 
КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

 
18 септември 2023 г. 
гр. Шумен     

 

   ПИТАНЕ 
на осн. чл. 97 от Правилник за организацията и 
дейността на Общински съвет, неговите 
комисии и взаимодействието му с 
администрацията на Община Шумен 2020 г. 

 
от ДОБРОМИР ДРАЕВ 
общински съветник  

       
ОТНОСНО: Информация за находището на минерална вода „Мараш“ 

 
УВАЖАЕМИ Г-Н ХРИСТОВ, 

 

 В продължение на два месеца Община Шумен не успява да намери време да ми отговори 
на питането отправено към Вас на 17.07.2023 г. Като се вземе предвид дългия срок считам, че за 
предстоящата сесия ще може да отговорите на вече зададените Ви въпроси, а именно:  

1. Има ли Община Шумен като администрация концепция/стратегия за развитие на находището 
на минерална вода „Мараш“?  

2. Има ли изградена санитарно-охранителна зона (ЗОС) около находището на минерална вода 
„Мараш“? 

3. Има ли инвестиционни намерения от страна частни инвеститори за развитие на находището 
на минерална вода „Мараш“? 

4. Каква част в проценти ще бъде достъпна за общо ползване от гражданите? 
5. Изготвен ли е анализ/оценка на икономическите ползи от развитието на находището на 

минерална вода „Мараш“?  
6. Колко публични средства са изхарчени до този момент от 2016 г. по действия за развитието на 

находището от минерална вода „Мараш“? 

 
Желая да получа отговора в писмен аналитичен вид придружено със копия  от налична документация – 
писма, балнеологична оценка, концепция/стратегия, заповед за СОЗ, скици, планове, счетоводни 
аналитични справки ( не синтетични!!!), договори за възлагане, обществени поръчки и др.  

 

 

С УВАЖЕНИЕ: 

ДОБРОМИР ДРАЕВ 

Общински съветник  

в Общински съвет Шумен    


